
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 17.06.2010, ora 12,00  în cadrul şedinţei  ordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnă consilier, domnilor consilieri,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 28 de consilieri judeţeni.   
Lipsesc motivat: domnul consilier Ştefănescu Nicolae (este plecat la Timişoara la o

întrunire  la  Agenţia  pentru  Dezvoltare  Rurală  şi  Pescuit) şi  domnul  consilier  Roşeţi
Gheorghe.

Se supune la vot motivarea domnilor consilieri. Se aprobă în unanimitate.
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.100/10.06.2010, comunicată domnilor

consilieri  în  scris  prin  adresa  nr.IV/5921/10.06.2010,  potrivit  art.94  alin.1  din  Legea
nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată,  cu modificările şi completările
ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/5939/10.06.2010 şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor
prin publicare în Ziarul „Jurnal de Caraş-Severin” din data de 11.06.2010.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă  ca  invitaţi:  domnul  subprefect  Motolan  Martin,  reprezentanţi  ai

instituţiilor subordonate Consiliului Judeţean, precum şi   reprezentanţi  ai  aparatului de
specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Din  partea  mass-mediei  participă  reprezentanţi  ai  Ziarului  “Jurnal  de  Caraş-
Severin”,  „BANAT TV”, „Radio Reşiţa, „Prisma” şi „AGERPRES”.

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean

Caraş-Severin, pe anul 2010.
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  unor  anexe  la  Hotărârea  Consiliului

Judeţean nr.12/25.02.2010 privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, pe anul
2010,  a  instituţiilor  şi  serviciilor  publice  de  sub  autoritatea  Consiliului  Judeţean  sau
finanţate de către acesta, cu modificările şi completările ulterioare.
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3.Proiect de hotărâre privind defalcarea sumei de 720.000 lei prevăzută în bugetul
propriu al Consiliului Judeţean la Cap.67 „Cultură,  recreere şi  religie”,  pe domenii  de
intervenţie (finanţare), pe anul 2010.

4.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  prelungirii  perioadei  de  trageri  din
finanţarea  rambursabilă  internă  contractată  conform  Hotărârii  nr.172/2005  privind
aprobarea contractării unui împrumut în cuantum de 62.100.000 RON pentru finalizarea
unor  obiective  de  investiţii  ale  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  cu  modificările  şi
completările ulterioare.

5.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  contractării  unei  finanţări  rambursabile
interne în valoare de 30.000.000 lei.

6.Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor şi taxelor speciale pentru activităţi
şi/sau  servicii  prestate  de  către  direcţiile  din  aparatul  de  specialitate  al  Consiliului
Judeţean Caraş-Severin şi  direcţiile  (serviciile)  de sub autoritatea  Consiliului  Judeţean
Caraş-Severin, pentru anul 2011.

7.Proiect  de  hotărâre  privind  darea  în  administrarea  Consiliului  Local  al
municipiului Reşiţa a tronsonului de drum judeţean DJ 582 B, Reşiţa km 5+100 /Staţiunea
Secu  (DC  92)  km  11+500,  aflat  în  domeniul  public  al  judeţului  Caraş-Severin  şi
administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

8.Proiect de hotărâre  privind aprobarea soluţiei constructive în vederea finalizării
lucrărilor la obiectivul DJ 683, Zăvoi (DN 68) – Măru – Poiana Mărului,  km 0 +000
-22+000, executat de către SC „Hidroelectrica” SA, în cadrul proiectului „Amenajarea
Hidroenergetică Poiana Mărului – Ruieni – Poiana Ruscă”.

9.Proiect  de  hotărâre  privind  preluarea  din  administrarea  Consiliului  Local  al
municipiului Reşiţa în administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin al tronsonului de
drum judeţean DJ 582, Reşiţa (km 6+500 – Pod Minda) – Cuptoare (km 12+570).

10.Proiect de hotărâre privind încadrarea drumurilor judeţene şi  comunale de pe
raza  judeţului  Caraş-Severin,  pe  nivele  de  viabilitate,  în  perioada  sezonului  rece,
noiembrie 2010 – martie 2011.

11.Proiect de hotărâre privind mandatarea preşedintelui Consiliului Judeţean Caraş-
Severin,  în  calitate  de  reprezentant  al  unităţilor  administrativ-teritoriale  beneficiare,
pentru  încheierea  unui  Acord  de  Împrumut  Subsidiar  privitor  la  Subproiectul
„Îmbunătăţirea sistemelor de apă potabilă, de canalizare şi de epurare a apelor uzate în
judeţul Caraş-Severin”.

12.Proiect de hotărâre de aprobare a modelului cadru al Acordului de Împrumut
Subsidiar  încheiat  între  Ministerul  Finanţelor  Publice,  Judeţul  Caraş-Severin  şi  SC
„AQUACARAŞ” SA privind Subproiectul „Îmbunătăţirea sistemelor de apă potabilă, de
canalizare şi de epurare a apelor uzate în judeţul Caraş-Severin”.

13.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean
nr.82/10.07.2009  privind  participarea  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  la
implementarea  proiectului  „Reabilitare  Centru pentru  persoane cu  dizabilităţi  Oraviţa”
realizat  cu  contribuţia  financiară  nerambursabilă  din  partea  Uniunii  Europene  prin
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Programul  Operaţional  Regional  2007-2013,  axa  3.2  cu  modificările  şi  completările
ulterioare. 

14.Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean
nr.51/2008  privind  aprobarea  Programului  de  transport  public  judeţean  de  persoane
realizat  prin  curse  regulate  pentru  traseele  din  judeţul  Caraş-Severin,  pentru  perioada
01.07.2008 – 30.06.2011, modificată.

15.Proiect de hotărâre pentru completarea anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean
Caraş-Severin  nr.177/2007  privind  aprobarea  Regulamentului  Intern  al  aparatului  de
specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

16.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean
nr.109/28.08.2008 privind numirea Consiliului de Administraţie al  Muzeului Banatului
Montan Reşiţa. 

17.Informarea Adunării Generale a Acţionarilor de la SC „Drumuri şi Poduri” SA
Caraş-Severin privind activitatea societăţii şi măsurile luate în încredinţarea mandatului,
în anul 2009. 

18.Informarea  Adunării  Generale  a  Acţionarilor  de  la  SC  „Fabrica  de  Produse
Lactate” SA Oraviţa privind evoluţia societăţii şi măsurile luate în exercitarea mandatului,
în anul 2009.

19.Informare  privind  activitatea  economico-financiară  desfăşurată  de  SC
„AQUACARAŞ” S.A, pe anul 2009.

20. Informare privind activitatea derulată  în anul 2009 de către SC „SCHILIFT”
SRL.

21.Informare cu privire la activitatea desfăşurată  de „SC Fotbal  Club Municipal
Reşiţa” derulată, în anul 2009.

22. Informarea cu privire la activitatea desfăşurată de SC „Ecologica Oraviţa” SRL
în anul 2009.

23.Informare  privind  activitatea  desfăşurată  de  SC  „Ecologica  Văliug”  SRL  în
cursul anului 2009.

24.Informare privind activitatea desfăşurată de SC „Ecologica Băile Herculane”, în
cursul anului 2009.

25.Raport de activitate al SC APERGMIN SRL pe anul 2009.
26.Raport  de  activitate  al  Asociaţiei  de  Dezvoltare  Intercomunitară  „Intercom

Deşeuri Caraş-Severin”, pe anul 2009.
27.Raport  al  Asociaţiei  de  Dezvoltare  Intercomunitară  ACVABANAT,  pe  anul

2009.
28.Informare  despre  activitatea  de  îmbuteliere  apă  minerală  Perenna  Premier  în

asociaţie cu Consiliul Judeţean Caraş-Severin.
29.Informare privind constatarea contravenţiilor şi aplicarea sancţiunilor prevăzute

de  O.G  nr.43/1997,  activităţi  desfăşurate  de  persoane  împuternicite  în  acest  sens  din
cadrul Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin.
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30.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la o întâlnire de lucru organizată  în 26 mai 2010 la Biserica Albă,  Republica
Serbia.

31.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la o întâlnire de lucru ce a avut loc la Vârşeţ, Republica Serbia în data de 6 mai
2010.

32.Întrebări. Interpelări.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Este ziua domnului Mălăiescu şi cred că
sunteţi de acord să-i spunem „La mulţi ani”, chiar şi în absenţă.  Faţă de ordinea de zi
existentă,  vă  propun să introducem în procedură de urgenţă  două proiecte de hotărâre:
„1.Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii publice din cadrul aparatului
de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin; 2.Proiect de hotărâre de aprobare a
transferului managementului asistenţei medicale a Spitalului Judeţean de Urgenţă Reşiţa
către Consiliul Judeţean Caraş-Severin”. Amândouă proiectele de hotărâre sunt justificate
de faptul că suntem sub presiunea timpului, pe de-o parte datorită legislaţiei care a apărut
şi  pe  de  altă  parte,  datorită  unor  situaţii  obiective  ce  ţin  de  personalul  Consiliului
Judeţean.  Dacă  sunteţi  de  acord  să  fie  trecute  pe  ordinea  de  zi?  Cine  este  „pentru”?
Abţineri? Împotriviri?

Se aprobă în unanimitate. Domnul Imbrescu.
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Dacă la procesul-verbal din luna a V-a,

aveţi obiecţii, completări? Nu sunt. 
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în unanimitate. 
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Dacă sunt observaţii vis-a-vis de ordinea

de zi? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean

Caraş-Severin, pe anul 2010.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  E  vorba  de  suplimentarea  unor  sume

pentru  ISU Semenic,  pentru  învăţământ,  la  indicatorul  bunuri  şi  servicii,  în  principal
pentru Centrul  „Primăvara” şi  în fine pentru Consiliul  Judeţean,  contribuţia proprie la
implementarea  proiectului  cu  finanţare  europeană  „Telemunca”.  Dacă  aici  sunt
observaţii?  Nu  sunt.  Practic  aceste  suplimentari,  generează  şi  modificarea  anexelor.
Aceasta este motivaţia pentru care dăm această hotărâre.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 3  al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect de hotărâre privind defalcarea sumei de 720.000 lei prevăzută în bugetul

propriu al Consiliului Judeţean la Cap.67 „Cultură,  recreere şi  religie”,  pe domenii  de
intervenţie (finanţare), pe anul 2010.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 4  al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  prelungirii  perioadei  de  tragere  din

finanţarea  rambursabilă  internă  contractată  conform  Hotărârii  nr.172/2005  privind
aprobarea contractării unui împrumut în cuantum de 62.100.000 RON pentru finalizarea
unor  obiective  de  investiţii  ale  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  cu  modificările  şi
completările ulterioare.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Practicăm  în  mod  curent  prelungirea
acestei durate în funcţie de cofinanţările noastre şi lucrările care apar în timp. Ştiţi foarte
bine,  toată  suma este folosită  pentru cofinanţările pe care Consiliul  Judeţean le are la
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proiectele cu finanţare europeană. Vă propunem aici prelungirea acestei perioade până la
sfârşitul anului. Dacă sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 5  al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  contractării  unei  finanţări  rambursabile

interne în valoare de 30.000.000 lei.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Conform legislaţiei apărute de dată foarte

recentă, orice asemenea finanţare trebuie să o scoatem la licitaţie. Cu alte cuvinte, încă
odată va trebui să trecem prin procedura de creditare, dar printr-o licitaţie. Acesta este
obiectul hotărârii, care aduce în concordanţă activitatea consiliului, cu legislaţia. A venit
şi domnul Mălăiescu, căruia îi spun „La mulţi ani”, încă odată! 

Domnul consilier  Mălăiescu Luca: Mulţumesc frumos, domnule preşedinte. Sunt
plăcut impresionat că ţineţi evidenţa.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aparatul Consiliului Judeţean este cel care
mă încunoştinţează întotdeauna. 

Domnul consilier Avram Silviu Dan: Sigur că suntem de acord. Este foarte bine,
Consiliul Judeţean dezvoltă investiţii în cadrul judeţului, dar am dori să se finalizeze cât
mai repede modernizarea drumului Văliug- Slatina Timiş, fiind foarte necesar judeţului. 

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Bine.  Mă  bucur  că  asemenea  gânduri
frumoase vin de la reprezentanţii opoziţiei. 
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Domnul  consilier  Cojocariu  Ioan:  Domnule  preşedinte,  dacă  puteţi
dumneavoastră  sau  funcţionarul  de  specialitate  din  Consiliul  Judeţean,  măcar  cu  titlu
informativ să ştim, care este gradul de îndatorare. Oricum, aceasta va ridica şi mai mult
gradul de îndatorare, măcar să ştim cu titlu informativ. Sunt convins, că sunt în limitele
permise de lege.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În acest moment n-a ajuns la 30%.
Domnul consilier Poneţchi Petru Pavel: Este 26,6%.
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Deci 30% este limita maximă?
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu. Limita maximă este 100%!
Domnul consilier Cojocariu Ioan: La cele cu fonduri europene.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Nu  facem  aceste  investiţii,  decât

cofinanţări pentru fondurile europene, iar gradul de îndatorare în acest moment este de
26%.

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Am întrebat.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Iar pentru investiţii, fără a fi cofinanţări

pentru fondurile europene, el a ajuns la 40%, conform legii. Dar repet, nu facem investiţii,
decât pentru cofinanţări proiecte europene, unde practic e nelimitat.

Domnul  consilier  Cojocariu Ioan:  N-am găsit  în  raportul  de specialitate  şi  din
cauza aceasta am pus întrebarea. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Corect. Alte întrebări? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  6  al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor şi taxelor speciale pentru activităţi

şi/sau  servicii  prestate  de  către  direcţiile  din  aparatul  de  specialitate  al  Consiliului
Judeţean Caraş-Severin şi  direcţiile  (serviciile)  de sub autoritatea  Consiliului  Judeţean
Caraş-Severin, pentru anul 2011.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Este  o hotărâre,  să-i  spunem de natură
curentă, pe care o dăm anual. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  7 al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect  de  hotărâre  privind  darea  în  administrarea  Consiliului  Local  al

municipiului  Reşiţa  a  tronsonului  de  drum  judeţean  DJ  582  B,  Reşiţa  km  5+100
-Staţiunea Secu (DC 92) km 11+500, aflat în domeniul public al judeţului Caraş-Severin
şi administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  Practic sunt două hotărâri care ar fi trebuit
să fie una lângă alta pe ordinea de zi, dar mă rog, nu sunt. Punctul 7 este legat cu punctul
9,  în  sensul  că  răspunde unei  solicitări  pe care  Consiliul  Local  Reşiţa ne-a făcut-o şi
anume,  de a prelua municipalitatea acest drum de la Reşiţa şi până la Secu, care este până
la urmă pe domeniul municipiului Reşiţa. Noi în compensaţie, să preluăm drumul de la
ieşirea din Reşiţa şi până în Cuptoare, care face parte din drumul judeţean ce leagă Reşiţa
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de Semenic şi care era dintr-o eroare regretabilă în patrimoniul primăriei. Cu alte cuvinte,
facem un schimb de drumuri în sensul de a le putea gospodării mai bine. La punctul 7
dăm acest drum în administrarea Consiliului Local, iar la punctul 9 preluăm tronsonul
despre care am vorbit. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect de hotărâre  privind aprobarea soluţiei constructive în vederea finalizării

lucrărilor la obiectivul DJ 683, Zăvoi (DN 68) – Măru – Poiana Mărului,  km 0 +000
-22+000, executat de către SC „Hidroelectrica” SA, în cadrul proiectului „Amenajarea
Hidroenergetică Poiana Mărului – Ruieni – Poiana Ruscă”.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Aşa  cum  ştiţi,  cu  Hidroelectrica  am
realizat drumul de la Rusca Teregova la Cornereva şi  mai departe la Plugova, drumul
făcând  parte  din  investiţia  hidroenergetică  pe  care  Hidroelectrica  a  dezvoltat-o  acolo.
Anul acesta Hidroelectrica are prevăzut în fonduri, finalizarea drumului de la Zăvoi şi
până  în  Poiana  Mărului,  un  drum  în  parte  construit,  dar  soluţia  tehnică  pe  care  o
propunem, este ca peste drumul de beton să se toarne un strat de asfalt, de bitum. Asta
este  soluţia,  pentru  că  e  varianta  cea  mai  potrivită  din  punct  de  vedere  al  calităţii
carosabilului. Pentru aceasta însă, e nevoie de această hotărâre de consiliu prin care noi ne
dăm acordul, fiind vorba de un drum judeţean, pentru soluţia tehnică despre care v-am
vorbit. Sunt fonduri ale Hidroelectricii,  urmând ca noi după aceea să  preluăm drumul.
Dacă sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  9 al ordinii de zi şi anume:
9.Proiect  de  hotărâre  privind  preluarea  din  administrarea  Consiliului  Local  al

municipiului Reşiţa în administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin al tronsonului de
drum judeţean DJ 582, Reşiţa (km 6+500 – Pod Minda) – Cuptoare (km 12+570).

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Despre această  hotărâre am vorbit,  este
schimbul acela 7 cu 9. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume:
10.Proiect de hotărâre privind încadrarea drumurilor judeţene şi  comunale de pe

raza  judeţului  Caraş-Severin,  pe  nivele  de  viabilitate,  în  perioada  sezonului  rece,
noiembrie 2010 – martie 2011.
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În fiecare an dăm această hotărâre pentru
perioada de iarnă a drumurilor şi pentru a putea acţiona în consecinţă pe timpul sezonului
rece. Este tot o activitate curentă a Consiliului Judeţean. Dacă aveţi observaţii aici? Nu
sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect de hotărâre privind mandatarea preşedintelui Consiliului Judeţean Caraş-

Severin,  în  calitate  de  reprezentant  al  unităţilor  administrativ-teritoriale  beneficiare,
pentru  încheierea  unui  Acord  de  Împrumut  Subsidiar  privitor  la  Subproiectul
„Îmbunătăţirea sistemelor de apă potabilă, de canalizare şi de epurare a apelor uzate în
judeţul Caraş-Severin”.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  E  o  hotărâre  care  vizează  o  procedură
solicitată de Ministerul de Finanţe. Ştiţi foarte bine că există acel acord, contract-cadru
între AQUACARAŞ, Consiliul Judeţean şi cele 8 primării urbane, prin care se derulează
Programul ISPA, un program de aproape 70 milioane de euro în toate municipiile. Partea
de cofinanţare a municipiului este de circa 13 milioane. Sunt de acum lucruri stabilite prin
contractul cadru, dar se solicită de la Ministerul de Finanţe pentru a se putea accesa aceşti
bani pe care municipalităţile îi primesc, de mandatare a mea în calitate de reprezentant aşa
cum de fapt reiese şi din contractul cadru respectiv, dar e un aspect birocratic care se
doreşte a fi consolidat printr-o hotărâre specială în acest sens. Adică n-are nici un fel de
relevanţă, cu alte cuvinte, dar asta e. Dacă sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume:
12.Proiect de hotărâre de aprobare a modelului cadru al Acordului de Împrumut

Subsidiar  încheiat  între  Ministerul  Finanţelor  Publice,  Judeţul  Caraş-Severin  şi  SC
„AQUACARAŞ” SA privind Subproiectul „Îmbunătăţirea sistemelor de apă potabilă, de
canalizare şi de epurare a apelor uzate în judeţul Caraş-Severin”.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Şi această hotărâre reglementează juridic,
din punctul nostru de vedere, acest acord de împrumut subsidiar, printr-o hotărâre. Dacă
aici sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  13 al ordinii de zi şi anume:
13.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean

nr.82/10.07.2009  privind  participarea  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  la
implementarea  proiectului  „Reabilitare  Centru pentru  persoane cu  dizabilităţi  Oraviţa”
realizat  cu  contribuţia  financiară  nerambursabilă  din  partea  Uniunii  Europene  prin
Programul  Operaţional  Regional  2007-2013,  axa  3.2,  cu  modificările  şi  completările
ulterioare. 
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Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Ştiţi  că  este  vorba  de  o  finanţare  din
fonduri europene de 3,5 milioane ron, valoarea totală a proiectului. Modificăm hotărârea
iniţială reglementând participarea noastră, datorită unor observaţii pe care le-am primit de
la Ministerul Dezvoltării,  care indică,  că  anumite cheltuieli nu sunt cheltuieli eligibile,
cele  cu  P.S.I.,  spre  exemplu.  În  acest  sens,  modificându-se  şi  contribuţia  Consiliului
Judeţean. Este tot pe baza unei reglementări venite recent de la Uniunea Europeană, care
în permanenţă reglează aceste acţiuni ale noastre. Dacă sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
Pot să vă spun în acest sens că, după ce vom derula şi acest program la Oraviţa,

practic toate instituţiile sociale, mă refer aici la casele de copii, de bătrâni etc., vor fi la
nivelul Caraş-Severinului reabilitate, ceea ce este o performanţă pentru mandatul acesta
pe care îl derulăm în acest moment.

*
Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume:
14.Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean

nr.51/2008  privind  aprobarea  Programului  de  transport  public  judeţean  de  persoane
realizat  prin  curse  regulate  pentru  traseele  din  judeţul  Caraş-Severin,  pentru  perioada
01.07.2008 – 30.06.2011, modificată.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Funcţie de anumite solicitări pe care le au
o serie de agenţi economici, putem odată pe an să modificăm acest program de transport
public  la  nivelul  judeţului.  Practic,  aceasta  este  motivaţia  existenţei  în  mapele
dumneavoastră a unei asemenea hotărâri. Anul acesta, în 2010, modificăm programul de
transport funcţie de solicitări. Dacă sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  15 al ordinii de zi şi anume:
15.Proiect de hotărâre pentru completarea anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean

Caraş-Severin  nr.177/2007  privind  aprobarea  Regulamentului  Intern  al  aparatului  de
specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Legislaţia  reactualizată  de  executiv  şi
legislativ sau de legislativ în colaborare şi la propunerea executivului, presupune această
modificare a Regulamentului Intern al aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean,
care constă în următoarele… Darian?

Domnul  dir.ex.adj.  Ciobanu  Darian:  Prin  Ordonanţa  de  Urgenţă  nr.105  s-a
modificat  Legea  nr.188 privind statutul  funcţionarilor  publici,  în  sensul  că  s-a  limitat
perioada maximă de suspendare la iniţiativa motivată a funcţionarilor publici, la 6 luni.
Sens în care,  articolul 54 din Codul muncii  nu prevedea o perioadă  nici  minimă,  nici
maximă a suspendării la iniţiativa personalului contractual. Le-am asimilat şi le-am sistat
perioada maximă la 6 luni, urmând ca ...

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: N-ai sistat, ai redus-o!
Domnul  dir.ex.adj.  Ciobanu  Darian:  Am  redus-o,  domnule  preşedinte.  Să  nu

beneficieze  de  perioade  cumulative  succesive  într-un  an  calendaristic,  de  respectivele
suspendări.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Pot să vă spun că m-am confruntat concret
la un moment dat cu solicitarea de suspendare pe 3 ani de zile, a unui important angajat al
Consiliului Judeţean. Reglementarea făcută prin această ordonanţă, este până la urmă o
reglementare  cred  că  firească  şi  sigur  că  pe  cale  de  consecinţă  noi  ne  conformăm în
regulamentul nostru.  Dacă sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Trecem  la  cele  două  hotărâri  în
procedură de urgenţă.

1.Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  statului  de  funcţii  publice  din  cadrul
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Practic upgradăm 16 funcţii în aparatul propriu, funcţii care în mod firesc vor putea
fi  ocupate de angajaţi  ai  Consiliului  Judeţean,  pentru că  au ajuns în  acest  moment  la
vechimea de care aveau nevoie şi există în acest sens posibilitatea şi în condiţiile acestea
complicate, de a reuşi să oferim un bonus salarial angajaţilor. În condiţiile în care, repet,
salariile sunt foarte mici. Sunt salarii de 7, 8, 9 milioane. Dacă aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

2.Proiect de hotărâre de aprobare a transferului managementului asistenţei medicale
a Spitalului Judeţean de Urgenţă Reşiţa către Consiliul Judeţean Caraş-Severin.
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Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Ştiţi foarte bine că de la 1 iulie, Spitalul
Judeţean revine Consiliului Judeţean şi spitalele orăşeneşti revin Consiliilor locale. Pentru
a putea derula toate acţiunile de preluare a spitalului, e deja o comisie care funcţionează în
acest sens. Trebuie să dăm conform legii această hotărâre prin care Consiliul Judeţean, în
baza legislaţiei emise deja, aprobă  transferul managementului asistenţei medicale de la
spital la consiliu. Dacă aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului  16 al ordinii de zi şi anume:
16.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean

nr.109/28.08.2008 privind numirea Consiliului de Administraţie al  Muzeului Banatului
Montan Reşiţa. 

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Ultimul proiect de hotărâre, se referă  la
numirea Consiliului de Administraţie al Muzeului Banatului Montan din Reşiţa, unde din
nefericire  domnul  Leu a  dispărut,  domnul  Micli  nu îndeplineşte  condiţiile  pentru a  fi
membru. Sau s-a retras el?

Domnul invitat Ţeicu Dumitru: Nu are condiţii de studii superioare. 
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  N-are  condiţii  de  studii  superioare,

conform ultimelor reglementări. Atunci vă propunem ca pe aceste locuri să candideze la
propunerea directorului instituţiei, domnul Ovidiu Bozu care este şef birou muzeologie şi
respectiv domnul Ion Grecu. Dacă sunt alte propuneri?

Domnul consilier Avram Silviu Dan: Am vrut să întrebăm, ne-aţi spus de domnul
Bozu că este şef birou muzeologie, dar Ion Grecu cine este? Ca să ştim pe cine votăm!

Domnul invitat Ţeicu Dumitru: Este şeful biroului administrativ.
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Domnul consilier Avram Silviu Dan: Că nu ştiam.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Are studii superioare? 
Domnul invitat Ţeicu Dumitru: Sigur.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aveţi cumva alte propuneri? Nu sunt.
Domnul consilier  Novăcescu Toni: Poate a crezut că e gimnastul.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Este un specialist în sport, nu putea să facă

o confuzie de genul acesta, exclus. Bine, atunci vă rog să completaţi buletinele de vot cu
cele două nume şi conform tradiţiei, domnul Ghiorghioni organizează votul. 

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Începem,  da?  Domnul  Avram,
haideţi. 

Se trece la vot în ordinea strigării.
*

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Pentru  proiectul  de  hotărâre  privind
numirea  Consiliului  de  Administraţie  al  Muzeului  Banatului  Montan  Reşiţa,  avem
articolul I cu următoarea componenţă: preşedinte – Dumitru Ţeicu, membrii Ovidiu Bozu
şi  Ion  Grecu  care  au  obţinut  câte  28  de  voturi  „pentru”,  Marinela  Ilie-  contabil  şef,
Carmen Albert – şef birou, Radomir Nicolae – reprezentant al  Consiliului Judeţean şi
Başag Viorel în aceeaşi calitate. 

Cine  este  „pentru”  articolul  I?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Punctul  2  al  ordinii de  zi,  este  o
consecinţă a punctului 1 – „Proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al
Consiliului  Judeţean”.  Supun  discuţiei  dumneavoastră  „Proiectul  de  hotărâre  pentru
modificarea  unor  anexe  la  Hotărârea  Consiliului  Judeţean  nr.12/25.02.2010  privind
aprobarea bugetului  de venituri  şi  cheltuieli,  pe anul  2010,  a  instituţiilor  şi  serviciilor
publice  de  sub  autoritatea  Consiliului  Judeţean  sau  finanţate  de  către  acesta,  cu
modificările şi completările ulterioare”. Este repet, o hotărâre consecinţă a punctului 1.
Dacă aici sunt  observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. 

Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctelor 17, 18, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29,
30, 31 ale ordinii de zi şi anume:

17.Informarea Adunării Generale a Acţionarilor de la SC „Drumuri şi Poduri” SA
Caraş-Severin privind activitatea societăţii şi măsurile luate în încredinţarea mandatului,
în anul 2009. 

18.Informarea  Adunării  Generale  a  Acţionarilor  de  la  SC  „Fabrica  de  Produse
Lactate” SA Oraviţa privind evoluţia societăţii şi măsurile luate în exercitarea mandatului
în anul 2009.

19.Informare  privind  activitatea  economico-financiară  desfăşurată  de  SC
„AQUACARAŞ” S.A, pe anul 2009.

20. Informare privind activitatea derulată  în anul 2009 de către SC „SCHILIFT”
SRL.

21.Informare cu privire la activitatea desfăşurată  de „SC Fotbal  Club Municipal
Reşiţa” derulată, în anul 2009.

22. Informarea cu privire la activitatea desfăşurată de SC „Ecologica Oraviţa” SRL
în anul 2009.

23.Informare  privind  activitatea  desfăşurată  de  SC  „Ecologica  Văliug”  SRL  în
cursul anului 2009.

24.Informare privind activitatea desfăşurată de SC „Ecologica Băile Herculane”, în
cursul anului 2009.

25.Raport de activitate al SC APERGMIN SRL pe anul 2009.
26.Raport  de  activitate  al  Asociaţiei  de  Dezvoltare  Intercomunitară  „Intercom

Deşeuri Caraş-Severin”, pe anul 2009.
27.Raport  al  Asociaţiei  de  Dezvoltare  Intercomunitară  ACVABANAT,  pe  anul

2009.
28.Informare  despre  activitatea  de  îmbuteliere  apă  minerală  Perenna  Premier  în

asociaţie cu Consiliul Judeţean Caraş-Severin.
29.Informare privind constatarea contravenţiilor şi aplicarea sancţiunilor prevăzute

de  O.G  nr.43/1997,  activităţi  desfăşurate  de  persoane  împuternicite  în  acest  sens  din
cadrul Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin.
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30.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la o întâlnire de lucru organizată  în 26 mai 2010 la Biserica Albă,  Republica
Serbia.

31.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-
Severin la o întâlnire de lucru ce a avut loc la Vârşeţ, Republica Serbia în data de 6 mai
2010.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Dacă  aveţi alte observaţii în legătură cu
informările care există pe ordinea de zi? Da, doamnă. 

Doamna consilier Turnea Iustina: Domnule preşedinte, domnilor colegi, eu vreau
să fac o intervenţie în ceea ce priveşte Fabrica de lapte de la Oraviţa. 

Fabrica de lapte de la Oraviţa este la această oră, singura care asigură o sursă de
venituri pentru producătorii agricoli din zona Văii Almăjului şi bănuiesc, a Caraşului. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aşa a fost gândit.
Doamna consilier  Turnea Iustina: Da, aşa a fost gândit şi vă şi mulţumim. Însă

faptul că această fabrică a început să meargă bine, puţin, e adevărat, dar anul trecut l-a
încheiat pe beneficiu şi faptul că la această oră este pe beneficiu, cred că ne obligă pe noi
să fim mai atenţi cu ea şi să o ajutăm în continuare. Problema laptelui şi cornului, este o
problemă pentru care foarte multe unităţi de producere şi de procesare a laptelui se zbat,
dar calitatea produselor este incertă. Noi de altfel, din Valea Almăjului, anul trecut am
făcut o scrisoare către dumneavoastră, prin care am arătat că, cel care la vremea respectivă
livra produse, aceste produse erau de foarte proastă calitate. Copiii efectiv nu le foloseau,
pe toată  strada de la şcoală  până acasă,  numai pahare cu lapte aruncate sau cu brânză
topită. De aceea domnule preşedinte, stă în puterea dumneavoastră şi sunt convinsă că veţi
ajuta această fabrică, pentru că merită, are produse bune şi căutate, inclusiv la magazinele
din Reşiţa. Eu cel puţin, de câte ori vin la Reşiţa, toţi care îmi sunt prieteni şi nu ştiau că
au magazine, trebuia să vin cu geamantanul de produse, respectiv caşcaval, brânză topită.
Vă rog domnule preşedinte, să ajutăm această unitate, că este a noastră. Cred că am putea,
mai ales dumneavoastră  sau în principal dumneavoastră,  să vă mândriţi, pentru că este
într-un fel, o consecinţă a muncii depuse de dumneavoastră personal. Mulţumesc.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Da,  este  în permanenţă  în  preocupările
noastre  fabrica  de  lapte  şi  sigur,  tot  sprijinul  pe  care  putem să-l  dăm,  îl  vom da  în
continuare. Este într-adevăr o fabrică, care are produse de calitate. Alte observaţii?

Domnul  consilier  Cojocariu  Ioan:  Domnule  preşedinte,  probabil  intervenţia
colegei mele m-a făcut să mă antreneze şi pe mine aşa, în luare de cuvânt. I-am spus şi
înainte şi ea mi-a spus „e păcat să te iei de fabrica de lapte, că uite este o salvare pentru
zona aceea”. Cred în ce spune colega mea, dar totuşi aceste unităţi, având în vedere că au
aproape o situaţie privilegiată prin monopolul exclusiv sau zonal asupra unor activităţi, nu
au profitul scontat sau un profit consistent. Drumurile, deşeurile, ştim că cei mai bogaţi
oameni  sunt  drumari,  societăţile  care  au  făcut  drumurile,  ori  noi  avem o realizare  de
aproape 38% a bugetului aici. Ştiu că  n-au putut să-şi ia credite, ştiu că n-au putut să
participe la licitaţie, dar ceva trebuie scos din această amorţeală şi această complacere în a
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nu  fi  profitabil.  Mai  ales  că  deţineţi  în  consiliile  de  administraţie  oameni  drepţi,
subordonaţi dumneavoastră sau din Partidul Democrat. Bineînţeles, nouă liberalilor ne-au
revenit căminele de bătrâni şi copiii cu dizabilităţi. Ar trebui aici, nu le iau pe fiecare, ei le
spun rapoarte de activitate, unii fac informări, deşi pe esenţă ar trebui să aibă o singură
denumire, că nu mai ştii ce să crezi. Unii o fac după toată litera, anunţând cifra de afaceri,
profitul, unii întind cifre până la capăt, fără să facă o adunare şi scădere. Sper la anul, să
audă cei care au de auzit şi să vină cu nişte cifre care să-i arate a manageri, nu ţinuţi în
funcţie doar ca să aibă cineva, să ia un salariu de undeva şi să păstrăm angajaţii ca să aibă
o pâine. Scopul unei societăţi comerciale este să fie profitabilă sau nu! Sau găsite forme
de reorganizare, de restructurare, dacă nu au, să zic aşa, destinaţie socială. Vreau să-mi
mai manifest o nemulţumire, am mai spus-o şi cu alte ocazii. Sunt membru în Consiliul de
Administraţie la Căminul de Bătrâni de la Sacu. Am fost convocat pentru o şedinţă de
consiliu de administraţie care nu s-a mai ţinut. Îi mulţumesc doamnei,  dar nu pot să-i
mulţumesc doamnei pentru că a făcut lucrările de inaugurare acolo şi nu ne-a invitat la aşa
ceva. Deci, înţelegeţi orice de aici! Probabil a invitat de pe la Oraviţa sau Moldova Nouă,
iar  eu din Caransebeş  nu am fost  invitat  şi  sunt membru în consiliu de administraţie,
măcar  să  se fi  lăudat  cu asemenea treburi.  Iar  zice  domnul Poneţchi,  că  mă  iau de o
doamnă care face treabă. Halal, foarte bine, e consătean, e om al satului acela, să facă, dar
să  aibă  şi  bunul simţ  să  înţeleagă,  că  sprijinul îi  vine de aici.  I-am explicat  de atunci
„doamnă, nu-ţi vreau decât binele dumitale şi a acestei societăţi, vreau să te sprijin, pentru
că nu sunt un om care nu mă pricep”. Vă mulţumesc. 

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Îmi daţi voie, domnule preşedinte? Cred
că parţial, cel puţin parţial are dreptate. Vreau să vă spun că un bun obicei care a existat
aici, la nivelul conducătorilor instituţiilor din judeţul Caraş-Severin, consilierii judeţeni
erau invitaţi.  Noi nu mai suntem invitaţi  deloc şi  vă  rog să  mă  credeţi,  că  în raportul
dumneavoastră de activitate de anul viitor şi aceasta contează. Nu se poate, este un semn
al lipsei de respect faţă de instituţia pe care o reprezentăm. Constat stupefiat că nu suntem
chemaţi, parcă n-am exista! Vă rog să dispuneţi în modul cel mai clar, că există Consiliu
Judeţean şi consilieri judeţeni, care în fond reprezintă interesele locuitorilor acestui judeţ
şi nu suntem chiar nimeni. Vă mulţumesc.

Domnul consilier Avram Silviu Dan: Domnule preşedinte, la raportul de activitate
al  Asociaţiei  de  Dezvoltare  Intercomunitară,  văd  aici  la  bvc-ul  pe  2010,  la  salarii  şi
obligaţii 555.547 lei, cu o creştere faţă de realizatul din 2009 care era 233, de 200 şi ceva
la sută. Să înţeleg că e organigrama completă acum, din cauza asta s-a planificat această
sumă, pentru că ea este…

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: La care din ele?
Domnul  consilier  Avram Silviu  Dan:  La  bvc-ul  pe  2010 la  Intercom Deşeuri.

Totodată văd că veniturile sunt realizate din cotizaţii. Păi, să nu vă supăraţi, mă uit pe lista
asta, cotizaţiile le-au strâns în proporţie de 30%. Iar 60% la aceşti restanţieri sunt comune
care au primit, pardon, buget corespunzător şi figurează cu „0” aici la procentul încasat pe
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Intercom. Văd că astea sunt veniturile lor, cotizaţiile! Dacă am strâns 98 de mii de lei în
2009, o să strângem acum 854 de mii cotizaţia pe 2010 şi restanţa pe 2009? Atât.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Domnul Cotarcea.
Domnul  consilier  Cotarcea  Haralambie:  Eu  n-am nimic,  nici  o  observaţie,  în

legătură cu informările care sunt aici, am cu ceea ce s-a discutat aici. Aş vrea să fiu foarte
sincer şi deschis cu noi. Să nu mi-o luaţi sub formă  de glumă  „omul potrivit, la locul
potrivit”! E vorba de participarea în consiliile de administraţie. Şi eu am fost la bătrâni „că
sunt oare bătrân”, am fost la cei cu dizabilităţi „că poate oi fi şi eu ca unii de pe acolo”,
câteodată, nu întotdeauna, aşa că am participat de fiecare dată. În mod special la bătrâni,
dacă nu m-am dus eu la fiecare şedinţă, m-au chemat, au trimis maşina după mine să mă
duc, i-am ajutat. Haideţi acum să nu aruncăm pe unii aşa, o fi poate la unii vreo scăpare!
Nu m-am referit la domnul Zaberca, că nu ştiu în ce consiliu de administraţie este, nu
cunosc. 

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: În nici unul. Nici măcar nu sunt într-un
consiliu de administraţie, în care am 3 atestate naţionale, dar sunt alţii care sunt, dacă tot
m-ai întrebat, dar o să discutăm într-un alt context.

Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Eu n-am nici unul, asta e.
Domnul  consilier  Zaberca  Vasile  Mircea:  Domnule  preşedinte,  la  o  asemenea

provocare am amuţit. 
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Şi a doua chestiune, domnule preşedinte,

referitor la ce a spus colega mea Iustina, pe care o cunosc de mulţi ani, ori n-am înţeles eu
bine, ori nu pricep. În legătură cu fabrica de lapte, eu am fost de multe ori acolo. Personal
am fost mulţumit şi multe persoane la care ei au distribuit produse, le-au apreciat. Dacă
acum se  spune  că  au  fost  unele  de  proastă  calitate… Deci  nu  de  asta  a  fost  vorba?
Înseamnă că n-am înţeles eu bine, îmi cer scuze! Iar dacă au dat unii produse de proastă
calitate,  hai să  o spunem şi pe-a dreaptă,  acum se dă  mere sau nu ştiu ce se dă pe la
aceştia. Dacă până acum am găsit  tuburi sau borcane de lapte, acum se dau mere. Păi în
Banat, aceştia că au lapte de vacă şi tot ce trebuie, păi ar mai mânca? La mine în Oltenia
nu găseşti nimic, că nu prea au, dar aici au de toate. O să vedeţi acum, că o să fie plin de
mere pe drum când se vor coace în toamnă, pentru că aceştia nu prea mănâncă, au toţi
acasă mere câte vrei. Atât am vrut să spun.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Domnul Poneţchi, vă rog.
Domnul  consilier  Poneţchi  Petru  Pavel:  Domnule  preşedinte,  domnilor  colegi,

după ce în '97 ne-am apucat de fabrica asta de lapte şi am fost foarte puţini care am fost
puşi cu preşedintele în frunte, în toate ziarele, cu toate „trăsnăile” pentru vămi, efectiv îmi
pare bine că printre cei care ne-au criticat, sunt care ne laudă şi spun că este un lucru bun.
Chiar acum 2 ani în urmă, când mai era acolo director, actualul prefect, tot aici în această
încăpere,  cei  care  au  fost,  nu  vroiau  să  dea  1  miliard  de  lei  pentru  dispozitivul  de
împachetare, care a fost un lucru bun şi astăzi este totul în regulă. Deci este foarte uşor să
fii „Johnny Contra” şi e foarte bine să prevezi ce se întâmplă. Fabrica funcţionează după
principiile unei instituţii în regulă şi să nu uităm dacă tot ne lovim de cifre, pe lângă faptul
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că  are puţin profit,  are şi  câteva miliarde recuperate din datorii! Punctul 2, drumurile,
activitatea în 2009, faţă de 2008 are 12 de miliarde de lei recuperate din pierderi. Sigur că
cifra de afaceri  este de 38%, pentru că ne-am propus o ştachetă  prin care să acoperim
datoria.  Adunaţi  datoriile  lor  şi  o  să  vedeţi  că  dădea  100%.  Dacă  tot  vorbim  de
management, aţi fi avut curaj să faceţi acest lucru? Ghinionul a fost, că a fost anul 2009
cum a fost! Dar prin restructurarea făcută, prin ajutorul direct şi absolut fără nici un fel de
problemă, al personalului şi al preşedintelui, prin curajul nostru care suntem reprezentanţii
dumneavoastră acolo, poate nu ştiţi, dar ei sunt acasă câte 6 zile pe lună începând cu luna
asta în învoiri, cu o grămadă de drepturi tăiate, doar cu 103 oameni în funcţiune. Altceva
nici nu cred că se mai poate face, că forţa de muncă îmbătrâneşte şi dacă alta nu punem,
restul sunt activităţi financiar-economice. Credem că o să depăşim situaţia asta complicată
şi cu bunăvoinţa lor, că au fost învăţaţi să lucreze pe moda regiei. Aş vrea să verificaţi
ponderea  salariilor  în  toate  celelalte  instituţii  din  subordinea  Consiliului  Judeţean,  să
discutăm despre performanţă. Iar informarea, aşa se face! Asta este cifra de afaceri, astea
sunt veniturile, din patrimoniu nu s-a dat un leu, dimpotrivă era cât pe-aici să cumpărăm.
În ceea ce priveşte prezenţa în consiliile de administraţie, de data asta vreau să vă spun că
nu s-a ţinut şedinţa pentru că n-aţi venit la Căminul de Bătrâni de la Sacu şi am avut grijă
să nu se ţină.

Domnul consilier Cojocariu Ioan: A contramandat-o.
Domnul consilier  Poneţchi Petru Pavel: Bineînţeles, pentru că i-am spus că fără

dumneata să nu se ţină.  Eu ţin cont de ceea ce vorbim. 
Domnul consilier Cojocariu Ioan: A anunţat să nu mai vin, că nu se mai ţine.
Domnul consilier Poneţchi Petru Pavel: Plecase directoarea în Germania.
Domnul  consilier  Zaberca  Vasile  Mircea:  Doresc  să  intervin,  vis-a-vis  de

chestiunea cu fabrica de lapte. Ce vreau să menţionez în mod special, fabrica de lapte
întotdeauna, domnule preşedinte, de când venea Lucaci pe aici, suedezul cu utilaje, cu
Cahniţă, eu am fost aici, a fost ajutată de Consiliul Judeţean, că altfel n-ar fi finanţat şi n-
ar fi existat. Este foarte important să susţinem în continuare pentru că, ce au oamenii din
acea zonă? Ce se întâmplă vis-a-vis de creşterea vitelor? Şeptelul nostru şi-aşa este cum
este, nu se mai colectează nimic, nu apare pe piaţă nimic! Chiar dacă ai merge, ce spun
acum pare grav, mai ales într-o situaţie atât de gravă şi de criză, dar noi avem obligaţia să
o  ajutăm.  Vreau  să  spun  ceva,  ceea  ce  spunea  cel  mai  mare  economist  al  veacului
precedent, Keynes, „rezolvaţi problema şomajului”, atât spunea şi bugetul se va echilibra
de la sine. Noi avem şi o obligaţie morală aici, nu putem să pornim strict de la raportul
profit şi investiţie. În momente dificile trebuie să investim. Să strângem din dinţi pentru că
şi pe noi ne afectează, pe toţi, ce se întâmplă. Mulţumesc.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Domnul Chişărău. 
Domnul consilier  Chişărău Iacob: Şi eu aş vrea să mă refer la fabrica de lapte.

Sunt membru în AGA de la pornirea ei şi îi ştiu toată evoluţia. Ca orice unitate nouă, a
avut nevoie de un timp, a cheltuit bani şi a cerut bani pentru a ocupa un segment de piaţă.
Este foarte greu să  pătrunzi  pe o piaţă  destul de aglomerată  cu produse şi  cu o mare
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concurenţă. Ori în această perioadă, fabrica de lapte a reuşit să pătrundă pe piaţă, are un
segment de piaţă şi îşi are cumpărătorii ei. Prin faptul că magazinele care au fost deschise
în  Reşiţa  şi  în  Bocşa,  funcţionează  foarte  bine  şi  aduc  bani,  dovedeşte  că  produsele
fabricate acolo sunt de calitate bună şi la preţuri accesibile şi au câştigat această piaţă.
Sigur că  acum, noi trebuie să  ajutăm în continuare fabrica,  pentru că  are nevoie de o
investiţie importantă  în centrala termică,  care va face să  scadă  costurile procesului  de
producţie. Centrala aceasta care o avem acolo este veche, utilizată cam la 30% din ce mai
are elemenţi activi. Sigur că anul acesta Consiliul Judeţean trebuie să facă eforul acesta,
care nu este  mare.  E în jur de 1,7 miliarde sau 1,8 miliarde lei  ca să  achiziţionăm o
centrală  nouă,  care  în  2  ani  de  zile  va  recupera  cheltuielile  care  sunt  făcute  cu  ea,
cheltuielile cu căldura şi  cu aburul.  Ea lucrează  în regimul acesta,  de a obţine laptele
pasteurizat şi are nevoie de aburi la o anumită temperatură. Eu zic, că fabrica de lapte este
pe un drum bun şi mai ales că ea colectează din tot judeţul şi este singura unitate, care are
şi atestatul pentru Uniunea Europeană. Clădirea nu a fost construită aşa cum trebuia să fie
o fabrică de lapte, dar datorită adaptărilor care s-au făcut, eu zic că la ora actuală va putea
să  producă  produse  lactate  pentru  Caraş-Severin  şi  în  primul  rând  să  preia  de  la
producătorii din Caraş-Severin, producţia lor de la animale. Eu aş felicita pe directorul
fabricii de lapte că s-a implicat. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Acum câteva observaţii de final, că
pe undeva diluăm conversaţia.  Aceste  asociaţii  intercomunitare  trăiesc din  cotizaţii.  E
adevărat, nu am dorit noi să le înfiinţăm, să se înţeleagă acest lucru. M-aş bucura ca şi
dumneavoastră  dragi  colegi,  să  înţelegeţi  acest  lucru.  Am  fost  obligaţi  de  legislaţia
europeană, ca la nivelul unei comunităţi de 327 de mii de locuitori cât are Caraş-Severin,
să existe o asemenea asociaţie, una pentru deşeuri şi una pentru apă. Nu a fost dorinţa
noastră anume de a constitui aceste asociaţii. E adevărat, primăriile plătesc destul de greu
această cotizaţie. Avem însă tot aşa, de ultim moment, o reglementare legislativă prin care
putem acum să  intervenim acum mai des sau mai ferm pentru a plăti  cotizaţiile  astea
nesemnificative,  pentru care asociaţiile intercomunitare prestează  practic,  de la nivelul
acesta al judeţului, servicii pentru comunităţile locale. Fabrica de lapte a fost concepută
pentru a procesa laptele pe care îl dau gospodăriile din Caraş-Severin. Nu ştiu dacă ea mai
are ceva din utilajele suedeze de altădată. Mai are ceva?

Domnul invitat Şuveţi Ilie: Mai sunt, domnule preşedinte. Sunt camerele de răcire
la punctele de colectare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun, e în regulă, nesemnificativ însă. Este
o fabrică nouă, o fabrică dotată la nivelul anului 2005, 2004. Acum eu vreau să vă mai
spun ceva. Domnul director Şuveţi, procesează două feluri de lapte, pe de-o parte lapte
din străinătate, aşa cum îi cere pe anumite programe Uniunea Europeană. Spre exemplu
laptele şi  cornul nu poate fi alimentat,  nu poate fi onorat din lapte „de la intern” să-i
spunem. El aduce lapte din Slovacia sau din Ungaria. De unde aduci?

Domnul invitat Şuveţi Ilie: Din Ungaria şi Slovacia. 
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Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Din  Ungaria  şi  Slovacia,  că  aşa  cere
caietul pe sarcini, pentru că el participă la licitaţii, împreună cu toţi ceilalţi. Are însă un
segment de piaţă care poate fi onorat din laptele gospodăriilor din Valea Almăjului, Valea
Caraşului  ş.a.m.d.  În  mod  sigur,  dacă  ar  cumpăra  numai  lapte  din  Ungaria  sau  din
Slovacia, ar fi mult mai rentabil, dar nu acesta este scopul. Scopul este cel pe care l-am
enunţat. Trebuie să folosească cât de mult lapte, poate de la gospodăriile ţărăneşti pentru
că e un minim de nivel de trai pe care îl asigurăm în felul acesta. Evident că vom face
modernizările la centrală  pentru că fabrica aceasta este o şansă pentru multă lume şi a
făcut nişte progrese remarcabile. Drumurile sunt în proces de restructurare şi aici trebuie
spuse două lucruri. Domnul Cojocariu nu ştie, n-are cum să aibă memoria faptelor. Cu
drumurile  judeţene  s-a  greşit  în  momentul  în  care  a  fost  făcută  societate  comercială.
Această structură trebuia să rămână serviciu public. În momentul în care vom avea mai
clar ce se întâmplă cu restructurarea administraţiei, ce instituţii vin la Consiliul Judeţean,
mă refer la tineret, la sport,  la spital etc., când vom face o nouă organigramă a consiliului
şi tot întârzii, că n-are rost să fac o organigramă de două sau trei ori, neştiind ce servicii ne
vin, vom face din drumurile judeţene, din nou serviciu public. El este în acest moment în
restructurare, am diminuat cheltuielile. Ce să vorbim? Acolo aveam soluţie modernizarea
şi dotarea, ce presupunea costuri foarte mari sau readucerea lui ca serviciu public şi din
această postură să asigure un minim elementar de servicii pe drumurile judeţene şi mă
refer în principal la pregătirile de iarnă, spre exemplu. Eu cred aşa, cam într-un an vom
putea vorbi despre un serviciu public al  drumurilor judeţene, cu toate facilităţile şi  cu
toate avantajele pe care această structură organizatorică le prezintă. A fost făcut societate
comercială  şi  practic  l-ai  deposedat  de  monopolul  comenzilor,  pentru  că  devenind
societate comercială  trebuie să participe la licitaţii. N-are dotarea pentru a putea să fie
competitiv  şi  să  facă  faţă  concurenţei  celorlalte  societăţi  comerciale  şi  i-am  adus  în
această situaţie, de hai să-i spunem „fundătură de sac”. E clar că la drumuri în permanenţă
se întâmplă ceva în sensul restructurării şi aici Consiliul de Administraţie mă ajută foarte
mult. Fără a mai vorbi că au fost ani, în care din diverse motive, drumurilor judeţene nu li
s-au dat banii. Când am venit în 2004 aveau 22 de miliarde datorii, când am plecat în
2006, nu mai aveau nici o datorie şi lucrau! În 2008, datorită unor ani, pe care n-are rost
să spunem cine ar trebui să şi-i asume, i-am prins din nou cu 30 şi ceva sau 40 de miliarde
datorii, da? Dar asta este situaţia şi evident că n-am stat în perioada asta, i-am adus de
bine, de rău, la linia de plutire şi vom găsi din nou formula de-ai face din nou serviciu
public. Este singura soluţie, altfel nu merge! Iar fabrica de lapte, rămâne în atenţia noastră
şi e firesc. Pe de altă parte, Puiu a surprins „kensyan” aş spune, un adevăr.

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Keynsian.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Keynsian. Adevărul este că administraţia

publică nu este o societate comercială! Iar rapoartele pe care dumneavoastră le-aţi văzut
aici, sunt într-o anumită măsură supuse dacă vreţi, rigorilor unei activităţi pur comerciale.
Sunt instituţii care, pentru că sunt la această graniţă între administraţie şi afaceri, trebuie
să aibă în vedere serviciul pe care îl aduce comunităţilor. Trebuie să aibă în vedere şi
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angajatul,  pentru  că  asta  este.  Administraţia  presupune  o  elementară  dimensiune,
componentă  de  protecţie  socială,  chiar  dacă,  fără  să  fac  nici  un  proces  de  conştiinţă
nimănui,  nu se prea înţelege în România  foarte  clar  acest  lucru.  O să  cer  Consiliului
Judeţean, să-mi aprobe concediul între 14 şi 28 august. Sunteţi de acord? Mulţumesc. Vă
spun aşa, ca şi planificare, o să ţinem o şedinţă în ultima decadă din iulie, deci şedinţa pe
iulie va fi în ultima decadă din iulie şi următoarea pe 31 august.

Domnul consilier Novăcescu Toni: Îmi cer scuze domnule preşedinte, nu ştiam că
s-a trecut la rubrica „Diverse”. Personal dumneavoastră, vă cer sprijinul, inclusiv colegilor
consilieri judeţeni, să ne-aducem aportul să acordăm un sprijin pescarilor din Moldova
Nouă.  În  ce  sens?  E  vorba  de  reconversia  profesională.  Moldova  Nouă  fiind  o  zonă
defavorizată,  s-a ajuns în stadiul încât deja sunt 6 cu cursuri de calificare obţinute de
pescari profesionişti şi cu dorinţa să se înscrie cât mai mulţi, dar nu obţin suplimentarea
numărului  de  ambarcaţiuni  de  la  Agenţia  Naţională  de  Piscicultură.  Îmbucurător  este
faptul, spuneam unui coleg pe hol, a ajuns marfa de Dunăre, peştele proaspăt să-l livreze
până  şi  la  Mangalia.  Acum au cursanţi,  dar nu au numărul  de ambarcaţiuni  aprobate.
Necesită o suplimentare de minim 10 locuri, domnule preşedinte. E vorba, în persoana
domnului  Mănăilă  şi  bineînţeles domnul Petcu de la Timişoara poate să  intervină.  Vă
mulţumesc.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ne vedem în iulie. Vă mulţumesc pentru
participare. 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

         P R E Ş E D I N T E,                                   SECRETARUL JUDEŢULUI,

          Sorin Frunzăverde                                                          Ion Imbrescu

Red/Dact/FP/ 1 ex.
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